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Rada Gminy Aleksandrów 
OS.0002.7.2023 

Protokół nr LI/2023 

LI Sesja w dniu 23 października 2023 r.  
Obrady rozpoczęto 23 października 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:57 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Agata Bernaciak 
2. Karolina Biniek 
3. Renata Brzezowska 
4. Adam Hume 
5. Renata Krawczyk 
6. Ewa Kuchta 
7. Zbigniew Ogłoza 
8. Marek Piątkowski 
9. Tomasz Przybył 
10. Jolanta Rogozińska 
11. Ewa Sipa 
12. Józef Stańczyk 
13. Rafał Staszewski 
14. Zbigniew Ślusarczyk 
15. Krzysztof Waszczyk 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Pan Paweł Mamrot – Wójt Gminy;                                                                                   

Pan Daniel Jasion - Zastępca Wójta;                                                                           

Pan Michał Boraniecki-Skarbnik Gminy;                                                                                                                           

Pani Halina Pasikowska-Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Gruntami, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska;                                                                             

Sołtysi z terenu Gminy Aleksandrów;                                                                                         

Protokołowała Małgorzata Szulc – Referent Referatu Organizacyjnego. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Pani  Jolanta Rogozińska Przewodnicząca Rady Gminy – o godzinie 10:00 
otworzyła obrady LI Sesji Rady Gminy Aleksandrów. Po powitaniu zebranych 
stwierdziła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady Gminy Aleksandrów wynoszącego obecnie 15 
radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 
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2. Informacja o porządku obrad. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Rady Gminy – Pani Jolanta Rogozińska zapytała czy Państwo 

Radni mają jakieś uwagi do porządku obrad.  

Wniosek: 

 
- Paweł Mamrot-Wójt Gminy wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad                    
w punkcie 6 po literze ”f” projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 
Aleksandrów na 2023 rok. Pan wójt przedstawił uzasadnienie projektu uchwały, 
poinformował, że podstawą wprowadzenia tej uchwały jest aktualizacja naszego 
budżetu na rok 2023, przede wszystkim z uwagi na nowe zadanie dotyczące 
realizacji projektu dotyczącego odnawialnych źródeł energii na terenie Gminy 
Aleksandrów. Można określić go jako drugą edycję tego typu projektu na terenie 
Gminy Aleksandrów. Wprowadzamy środki finansowe na zabezpieczenie, na 
dokumentację aplikacyjną, dokumentację wnioskową w ramach ogłoszonego naboru 
przez Urząd Marszałkowski Województwa Łódzkiego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego dotyczącego realizacji zadań zakresu odnawialnych źródeł 
energii. Chcemy zaproponować naszym mieszkańcom przygotowanie wniosku 
aplikacyjnego, który będzie dotyczył przede wszystkim możliwości uzyskania 
dofinansowania na pompy ciepła. Po bardzo wnikliwej weryfikacji, po bardzo wielu 
telefonach, uzgodnieniach, ostateczna liczba beneficjentów w ramach tego projektu, 
jeśli chodzi o pompy ciepła to 219 rodzin. Koszt udziału ze strony mieszkańca został 
zgodnie z dokumentacją regulaminową, projektową określony na 15% wartości. 
Mamy listę podstawową, mamy również listę rezerwową dla wszystkich tych, którzy 
aplikowali i składali deklaracje po 22 września. Jak również drugim elementem, jeśli 
chodzi o zmianę budżetu Gminy Aleksandrów, jest urealnienie kwot na realizację 
projektów tzw. grantów sołeckich na terenie Gminy Aleksandrów.  

 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 
Pan Paweł Mamrot wójt gminy- wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad                     
w punkcie 6 po literze ”f” projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 
Aleksandrów na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 



3 

 

NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
 
Porządek obrad po głosowaniu przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Informacja o porządku obrad. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z działalności Wójta Gminy między sesjami. 
5. Informacja dotycząca sprzedaży mienia komunalnego. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 
na ławników do sądów powszechnych. 

b. Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 
ławników do sądów powszechnych. 

c. Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej w Gminie Aleksandrów. 

d. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 
e. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Piotrkowskiemu przez Gminę Aleksandrów na realizację zadań                   
w zakresie bieżącego utrzymania dróg. 

f. Uchwała w sprawie rozpoznania skargi na działalność wójta. 
g. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Aleksandrów na 2023 rok.  

 
7. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

a. Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych. 

b. Wybór komisji skrutacyjnej. 
c. Przeprowadzenie tajnego głosowania. 
d. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego                     

w Piotrkowie Trybunalskim. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
 
- Pani Jolanta Rogozińska Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że 
protokół był do wglądu w sekretariacie oraz w systemie eSesja, Radni mieli 
możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Poinformowała również, że nie było uwag i zgłoszeń ze strony radnych odnośnie 
protokołu Nr L/2023  z sesji Rady Gminy Aleksandrów. 
 
4. Informacja z działalności Wójta Gminy między sesjami. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
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-Pan Paweł Mamrot-Wójt Gminy omówił informacje z działalności Wójta Gminy 
między sesjami i przedstawił następujące informacje: 

• w dniu 31 sierpnia br.- podpisanie  umowy z firmą Dromost na budowę drogi w 
miejscowości Wolica w ramach projektu współfinansowanego przez Samorząd 
Województwa Łódzkiego, 

• w dniu 3 września br.-delegacja z Gminy Aleksandrów wzięła udział                       
w ogólnopolskich dożynkach rolników na Jasnej Górze. Jest to już tradycja               
w naszej wspólnocie samorządowej, że rok rocznie uczestniczymy w tym 
wydarzeniu, 

• w dniu 10 września br. udział w powiatowych zawodach sportowo-
pożarniczych Gminę Aleksandrów reprezentowała Ochotnicza Straż Pożarna 
z Niewierszyna, która w rywalizacji zajęła miejsce V, 

• w dniu 12 września br. udział w uroczystym jubileuszu 30-lecia 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi, 

•  w dniu 15 września br. miało miejsce spotkanie z Panem Starostą Powiatu 
Piotrkowskiego, Panem Piotrem Wojtysiakiem, dyrektorem zarządu dróg 
powiatowych w Piotrkowie Trybunalskim, Panem Zbigniewem starostą oraz 
ich współpracownikami. Z naszej strony uczestniczyliśmy jako przedstawiciele 
Urzędu Gminy w Aleksandrowie, ale również byli obecni sołtysi z miejscowości 
Ostrów, z miejscowości Niewierszyn oraz z miejscowości Taraska. 
Omówiliśmy aktualny stan realizacji inwestycji na drogach powiatowych                
w Gminie Aleksandrów oraz omówiliśmy plany na przyszłość, jeśli chodzi                  
o współpracę i realizację zadań przy infrastrukturze dróg powiatowych, 

• w dniu 21 września br. został podpisany akt notarialny, na podstawie którego 
dokonaliśmy zakupu kolejnych działek celem uregulowania stanu prawnego 
drogi wewnętrznej w miejscowości Ostrów, 

•  do 22 września br.  prowadzony był nabór deklaracji uczestnictwa w realizacji 
kolejnego projektu odnawialnych źródeł energii dla mieszkańców Gminy 
Aleksandrów. Wpłynęło bardzo wiele wniosków, które dotyczyły realizacji 
zadań z zakresu montażu pomp ciepła, kolejnych instalacji fotowoltaicznych, 
magazynów energii. Jak Państwu wspomniałem, po rozważeniu całokształtu 
tych wszystkich złożonych deklaracji i możliwości również współfinansowania 
realizacji tego projektu, została podjęta decyzja, że w ramach tego etapu 
będziemy się skupiać na montażu pomp ciepła dla mieszkańców naszej 
gminy, 

• w dniu 29 września br. udział w Powiatowej Konferencji Geodezyjnej we 
Włodzimierzowie oraz w Konwencie Wójtów i Burmistrzów Powiatu 
Piotrkowskiego, który został zorganizowany w tym samym dniu, 

• w dniu 29 września br.  w Świetlicy w Ciechominie mieliśmy okazję gościć 
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Pana Roberta Telusa, 
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• w dniu 7 października br. udział w obchodach Setnej Rocznicy Powstania 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Ręcznie, 

•  w dniach 12-13 października br. wraz z Panią przewodniczącą oraz 
kierownikiem Gminnego Zespołu Oświaty uczestniczyliśmy w uroczystych 
obchodach Dnia Nauczyciela w naszych placówkach oświatowych w Gminie 
Aleksandrów, 

• w dniu 20 października br.  odbyły się odbiory dwóch inwestycji drogowych                
w miejscowości Wolica, gdzie otrzymaliśmy współfinansowanie ze strony 
Samorządu Województwa Łódzkiego oraz drogi w miejscowości Borowiec                     
i w kierunku na Kotuszów, gdzie otrzymaliśmy współfinansowanie                             
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

• Pan wójt poinformował,  że na przełomie września oraz w początkowym 
okresie października otrzymaliśmy bardzo dobre informacje, jeśli chodzi                    
o potencjalną realizację projektów w roku przyszłym, w latach następnych.                    
W ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków gmina Aleksandrów 
otrzymała promesy na realizację dwóch dużych zadań przy zabytkach. Są to 
następujące zadania: prace konserwatorsko-restauratorskie przy zabytkach 
ruchomych w kościele w Skotnikach. Kwota dofinansowania wynosi prawie 
500 000,00 zł oraz drugie zadanie, remont dachu na Kościele p.w. Świętych 
Apostołów Piotra i Pawła w Dąbrowie nad Czarną. Tutaj również kwota 
dofinansowania wynosi prawie 500 000,00 zł. to był Rządowy Program 
Odbudowy Zabytków. W okresie wakacyjnym przejęliśmy w zarząd na 
podstawie ustawy o drogach publicznych kolejne dwa odcinki dróg 
powiatowych na naszym terenie. Pierwszy z tych odcinków to jest droga 
powiatowa Jaksonek w kierunku na Stoczki. Druga to jest droga powiatowa od 
miejscowości Siucice do granic administracyjnych z gminą Żarnów, z gminą 
Paradyż. Obydwa nasze wnioski z Gminy Aleksandrów dotyczące przebudowy 
tych odcinków dróg powiatowych na długości, każdy z nich po około 
kilometrze, otrzymały współfinansowanie. Ich realizacji w roku 2024                           
w wysokości 70% kosztów kwalifikowalnych. Mamy również deklarację ze 
strony Pana Starosty, że będzie współuczestniczył w realizacji tych zadań                    
w wysokości 50% wkładu własnego. Po naszej stronie w roku 2024 
pozostałoby zapewnienie środków finansowych w wysokości 15% kosztów 
kwalifikowalnych realizacji zadania. Pan wójt poinformował o bardzo 
korzystnym rozstrzygnięciu dla nas VIII już edycji inwestycji strategicznych                    
w ramach Rządowego Programu Polski Ład. Przez Gminę Aleksandrów 
zostały przygotowane dwa wnioski aplikacyjne o praktycznie tożsamych 
nazwach poprawa infrastruktury drogowej na terenie Gminy Aleksandrów etap 
I oraz poprawa infrastruktury drogowej na terenie Gminy Aleksandrów etap II. 
w ramach tych zadań otrzymamy kwotę dofinansowania na realizację 
inwestycji dotyczących budowy, przebudowy, remontu dróg wewnętrznych                   
i gminnych na terenie naszej Gminy Aleksandrów. 

5. Informacja dotycząca sprzedaży mienia komunalnego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
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-  Pani Halina Pasikowska- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej                    
i Gruntami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska omówiła informacje dotyczącą 
sprzedaży mienia komunalnego. Poinformowała, że w okresie pomiędzy 
przedstawionymi informacjami w sprawie sprzedaży nieruchomości wchodzących                
w skład mienia komunalnego gminy, gmina nie wystawiała do sprzedaży oraz nie 
sprzedała żadnej nieruchomości. W tym okresie były dokonywane nabycia 
nieruchomości na rzecz Gminy Aleksandrów, dotyczyło to głównie regulacji spraw 
drogowych. Nabyliśmy w tym okresie osiem działek, jedną działkę w miejscowości 
Wacławów i siedem działek w miejscowości Ostrów.   
 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Pan Daniel Jasion-Zastępca Wójta omówił projekt uchwały w sprawie powołania 
Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

- Pani Jolanta Rogozińska Przewodnicząca Rady Gminy zgłosiła kandydatury do 
Zespołu: 

• Pan Józef Stańczyk-Przewodniczący; 

• Pani Ewa Kuchta-Członek; 

• Pan Zbigniew Ogłoza-Członek. 

-Pan Józef Stańczyk-wyraził zgodę; 

-Pani Ewa Kuchta-wyraziła zgodę; 

-Pan Zbigniew Ogłoza-wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
do sądów powszechnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
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Uchwała nr LI/334/2023 
 
b) Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 
do sądów powszechnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 

- Pani Jolanta Rogozińska Przewodnicząca Rady Gminy-przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 

 
Uchwała nr LI/335/2023 
 
c) Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej w Gminie Aleksandrów. 

 
- Pani Jolanta Rogozińska Przewodnicząca Rady Gminy-przedstawiła projekt                            
w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 
Aleksandrów. 

 
Głosowano w sprawie: 

 
Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 
Aleksandrów.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
 
Uchwała nr LI/336/2023 
 
d) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

 
- Pani Halina Pasikowska- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej                   
i Gruntami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska omówiła projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
 
Uchwała nr LI/337/2023 

 
e) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu 
przez Gminę Aleksandrów na realizację zadań w zakresie bieżącego utrzymania 
dróg. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Pan Józef Stańczyk-Wiceprzewodniczący Rady Gminy - wnioskuje                                     
o zwiększenie kwoty na realizację zdań w zakresie bieżącego utrzymania dróg. 
 
- Pan Paweł Mamrot-Wójt Gminy advocem zapytał czy zmiana tej kwoty na 
50000,00 zł będzie dobra? 
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- Pan Zbigniew Ogłoza-Radny poparł wniosek Pana Józefa Stańczyka. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu przez 
Gminę Aleksandrów na realizację zadań w zakresie bieżącego utrzymania dróg- 
zmiana kwoty na 50,000 zł. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
 
- Pani Jolanta Rogozińska Przewodnicząca Rady Gminy-poddała projekt uchwały 
pod głosowanie  po zmianie kwoty z 40.000,00 zł na 50.000,00 zł. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu przez 
Gminę Aleksandrów na realizację zadań w zakresie bieżącego utrzymania dróg. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
 
Uchwała nr LI/338/2023 
 
f) Uchwała w sprawie rozpoznania skargi na działalność wójta. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
- Pan Daniel Jasion-Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
rozpoznania skargi na działalność wójta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie rozpoznania skargi na działalność wójta. 
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
 
Uchwała nr LI/339/2023 
 
g) Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Aleksandrów na 2023 rok. 
 
-Pan Michał Boraniecki -Skarbnik Gminy omówił projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Gminy Aleksandrów na 2023 rok. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Aleksandrów na 2023 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Karolina Biniek, Renata Brzezowska, Adam Hume, Renata Krawczyk, Ewa Kuchta, 
Zbigniew Ogłoza, Marek Piątkowski, Tomasz Przybył, Jolanta Rogozińska, Ewa Sipa, 
Józef Stańczyk, Rafał Staszewski, Zbigniew Ślusarczyk, Krzysztof Waszczyk 
NIEOBECNI (1) 
Agata Bernaciak 
 
Uchwała nr LI/340/2023 
 
-Pani Jolanta Rogozińska-Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła przerwę                  
w obradach. 
 
-Pani Jolanta Rogozińska-Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 11:06 wznowiła 
obrady posiedzenia.   
 
7. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 
 
a) Przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
do sądów powszechnych. 
 
Pan Józef Stańczyk – Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 
na ławników przedstawił opinię. 
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Opinia stanowi załącznik do protokołu 
 
b) Wybór komisji skrutacyjnej. 

- Jolanta Rogozińska – Przewodnicząca Rady – zgłosiła następujące kandydatury 

do komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach 

ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim na kadencję w latach 

2024-2027: Karolina Biniek, Renata Krawczyk, Tomasz Przybył. 

 

- Pani Karolina Biniek-Radna wyraziła zgodę, 

- Pani Renata Krawczyk-Radna - wyraziła zgodę, 

-Pan Tomasz Przybył-Radny - wyraził zgodę. 

Następnie radni wyłonili przewodniczącego komisji skrutacyjnej ze swojego składu. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

• Pan Tomasz Przybył – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, 

• Pani Karolina Biniek- Członek Komisji Skrutacyjnej, 

• Pani Renata Krawczyk– Członek Komisji Skrutacyjnej.  

przystąpili do przygotowania kart do głosowania w celu przeprowadzenia tajnego  

głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim 

na kadencję w latach 2024-2027 oraz sprawdzili urnę na karty. 

 

c) Przeprowadzenie tajnego głosowania. 

Przystąpiono do tajnego głosowania. 

Następnie po przeprowadzeniu tajnego głosowania Przewodnicząca Rady Gminy – 
Jolanta Rogozińska zarządziła 10 minut przerwy w celu przeliczenia  wyników 
głosowania i przygotowania protokołu przez Komisję Skrutacyjną. 

-Pani Jolanta Rogozińska-Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady po 

przerwie o godz. 11:27.  

-Pan Tomasz Przybył-Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – odczytał protokół                   
z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na 
kadencję 2024-2027 sporządzony na sesji w dniu 23 października 2023 r. Na ławnika 
do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim zgłoszono kandydaturę: Lecha 
Adama  Lewandowskiego. Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że 



12 

 

kandydat uzyskał więcej głosów za wyborem i został wybrany na ławnika do Sądu 
Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim. 

Protokół stanowi załącznik do protokołu.  

 

d) Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie 

Trybunalskim. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Jolanta Rogozińska – Przewodnicząca Rady odczytała  uchwałę w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim. 

 

Uchwała nr LI/341/2023 

 

8. Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

-Pan Krzysztof Waszczyk Radny zabrał głos w następujących sprawach: 

• sprawa oświetlenia ulicznego przy cmentarzu w Dąbrowie nad Czarną,                    

Pan Radny poinformował, że słupy zostały zamontowane za blisko asfaltu. 

Podkreślił, że są przy samej krawędzi asfaltu i to będzie stwarzać bardzo duże 

niebezpieczeństwo dla uczestników ruchu drogowego, a przede wszystkim 

będzie stanowiło zimowy problem przy odśnieżaniu. Czy będzie to 

poprawione? 

-Pan Adam Hume-Radny zabrał głos w następujących sprawach; 

• podziękował Panu Piotrowi Wojtysiakowi Staroście Powiatu Piotrkowskiego, 

za dokończenie drogi Stara Kolonia do granic z Wolicą, która trwała prawie 7 

lat, 

• prośba o zmianę włączania światła ulicznego, ponieważ niektórzy mieszkańcy 

dojeżdżają do pracy, idą na autobus o godzinie 05:00 i jest ciemno. Młodzież 

dojeżdża do szkoły, przykładowo autobus jest 6:30  idąc na przestanek o tej 

porze jest ciemno. Światło powinno być włączone o godz. 5:00. do godz. 7:00 

rano. Na wieczór, żeby nie gasło o godzinie 21:40, tylko żeby gasło o godz. 

23.00 bo niektórzy wracają z drugiej zmiany z pracy, przyjeżdżają autobusami, 

dochodzą do domu i jest ciemno.  
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- Pan Rafał Staszewski-Radny zabrał głos w następujących sprawach: 

• temat badań dla Druhów OSP, było deklarowane, że będziemy mieć badania 

wykonywane przez lekarza z Opoczna, minął miesiąc i czy są jakieś terminy 

badań, czy ewentualnie wizyty tam na miejscu w Opocznie były uzgadniane. 

 

- Pani Ewa Sipa-Radna zabrała głos w następujących sprawach: 

• przystanek w Kamockiej Woli dla dzieci, które uczęszczają do szkoły. Nie 

mają w ogóle tam placu, miejsca gdzie stoją. Jest to miejsce niebezpieczne                      

i pod chmurką. Przydałoby się aby miały lepsze miejsce przebywania i 

czekania na autobus, 

• druga sprawa to oświetlenie na skrzyżowaniu dróg Kawęczyn i jeszcze prośba 

o usunięcie  chaszczy, które idą w stronę Sieczki na skrzyżowaniu dróg, bo 

blisko już drogi sięgają, następnie prośba o oświetlenie przy posesji  Państwa  

B.  w Kamockiej Woli. 

 

-Pani Karolina Biniek-Radna zabrała głos w następujących sprawach: 

• nawiązała do słów Pana Krzysztofa Waszczyka, bo przed Rożenkiem jest taka 

sama sytuacja, że te słupy zamontowane są tak bardzo blisko pobocza                  

w niektórych miejscach i faktycznie będzie to powodowało duże 

niebezpieczeństwo, szczególnie w okresie zimowym. Czy to tak musi być, czy 

może mamy na to jakikolwiek wpływ? 

- Tomasz Przybył-Radny zabrał głos w następujących sprawach: 

• zwrócił uwagę, że jesteśmy przed okresem zimowym i zaapelował do Pana 

wójta, aby rozważył możliwość, aby na czas zimy, rolnicy, którzy posiadają 

ciągniki o dużej mocy wykorzystać sprzęt do odśnieżania. W całej Europie 

wykorzystuje się tego typu sprzęt do odśnieżania. Popytać, może jakiś rolnik 

by się zgodził, zakupił pługi i awaryjnie by odśnieżał, bo zostajemy przy 

jednym wykonawcy odśnieżania. Pan wójt wspominał, że jeśli chodzi                      

o straż, to jest eksploatacja samochodu, reasumując te koszty, to też 

wychodzi nie drożej niż najęcie usługi, aby tutaj zorientować się w tym temacie 

i może byłoby to, ktoś z naszych okolic mógł zarobić, a dla gminy byłoby to, że 

na czas byłoby odśnieżone i w krótszym czasie, 

• druga sprawa to mieliśmy Komisję, 6 października. Było tu zapewnione, że 

jest zmiana firmy, która będzie świadczyła usługi prowadzenia strony BIP-u, 

ale do tej pory BIP cały czas jest i nie działa. Kiedy można się spodziewać, że 
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będzie już funkcjonować wszystko i informacje dla mieszkańców będą 

dostępne. 

 

- Pan Adam Hume-Radny- zabrał głos w następujących sprawach: 

• pytanie dot. montowanych lamp ulicznych w Starej Kol. Sąsiedzi pytają, czy 

będą dalej te słupy uliczne montowane, czy na tym już jest koniec? 

  

- Pani Ewa Sipa Radna zabrała głos w następujących sprawach: 

• przypomniała o  mogile na cmentarzu, gdzie spoczywają żołnierze, że nie było 

posprzątane tak jak powinno wyglądać. 

 

- Ewa Kuchta-Radna zabrała głos w następujących sprawach: 

• zapytała czy droga do Sulejowa będzie oznakowana tymi liniami, jak Pan 

Starosta mówił, oraz prośba jeszcze o zabezpieczenie tam przy  moście  

ponieważ jest tam niebezpiecznie. 

 

- Pan Paweł Mamrot-Wójt odniósł się do wypowiedzi Państwa Radnych: 

• jeśli chodzi o postawione przez Państwa pytania, zagadnienia, słupy 

oświetleniowe w miejscowości Dąbrowa nad Czarną. Kwestia ta została 

zgłoszona do Inspektora Nadzoru. Inspektor Nadzoru ustalił z wykonawcą, że 

w przypadku tych dwóch słupów bezpośrednio naprzeciwko bramy 

prowadzącej do cmentarza, ich lokalizacja, biorąc pod uwagę kolizje, które są 

w ziemi, będzie na tyle skorygowana, żeby poprawić bezpieczeństwo. Jest to 

temat już przedyskutowany z inspektorem nadzoru i w tej sprawie miała 

miejsce już interwencja, 

• kwestie dotyczące przestawiania oświetlenia ulicznego, godzin zapalania                 

i wyłączania, będzie ta sprawa uregulowana po najbliższym weekendzie, 

gdzie nastąpi zmiana czasu i kwestia ta będzie uregulowana biorąc pod 

uwagę sugestie ze strony Państwa radnych co do czasu zapalania i do czasu 

wyłączania. Szczególnie biorąc pod uwagę korzystanie z Transportu 

Publicznego przez naszych mieszkańców, jak również powrót z drugiej zmiany 

po godz. 22.00, 

• kwestia Kamocka Wola przystanek, zgłaszana przez Panią radną, cały czas 

jest deklaracja z naszej strony niezmienna. Jeśli tylko sąsiedzi dojdą do 

przekonania, że użyczą nam fragment swojej nieruchomości na realizację 

wiaty przystankowej, to zostanie przez nas zrealizowane. Jeśli chodzi                     
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o oświetlenie w miejscowości Kawęczyn skrzyżowanie to jest ujęte do 

przebudowy i budowy oświetlenia ulicznego, myślę, że do miesiąca listopada 

zostanie zrealizowane, 

• kwestia wyciętych zakrzaczeń po stronie prawej jadąc na Sieczkę to zadanie 

wykonał Zarząd Dróg Powiatowych dwa lata temu bardzo pięknie, ponieważ 

praktycznie te chaszcze zostały usunięte do zera. Ponownie 

interweniowaliśmy w Zarządzie Dróg Powiatowych, aby to zostało przez 

pracowników Zarządu Dróg Powiatowych wycięte. Co do rozbudowy 

oświetlenia na wysokości Państwa B, po realizacji tego projektu chcę Państwa 

poinformować, że Gmina Aleksandrów złożyła kolejny wniosek w ramach 

projektu Rządowego Rozświetlamy Polskę. Czekamy na rozstrzygnięcie tego 

projektu. Zawnioskowaliśmy o dotację na wymianę dużej liczby opraw 

oświetleniowych. Wtedy te wszystkie punkty, poza realizacją tych zadań, które 

mamy ujęte w tym roku, jeśli chodzi o kwestie oświetleniowe, również 

uwzględnimy, 

• kwestie mogiły Dąbrowa nad Czarną, prośba ta została przekazana do 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie nad Czarną i myślę, że 

zarówno Pan dyrektor, jak również nauczyciele przychylą się do tej prośby                   

w okresie przed 1 listopada, 

• kolejna rzecz, droga oznakowanie, te elementy będą realizowane począwszy, 

myślę, że część na pewno jest już zrealizowana, a wykonawca jest 

zobowiązany, żeby to zrealizować. Natomiast kwestia, jeszcze raz 

podkreślam, to co tutaj Pani sołtys, Pani radna, jak również Państwo sołtysi 

podnosili, jest poza zakresem realizacji tego projektu. Po przekazaniu tej drogi 

z powrotem na mienie powiatu piotrkowskiego, myślę, że Pan dyrektor 

Zbigniew Starosta pochyli się szczególnie nad tymi dwoma niebezpiecznymi 

odcinkami tuż przy moście, gdy to było zakrzaczone, zarośnięte, nie 

powodowało takiego zagrożenia. W tej chwili jest to uporządkowane. Nie ma 

tam bariery energochłonnej w projekcie. To od razu o tym informuję, więc musi 

być to w ramach środków bieżących, z bieżącego utrzymania Zarządu Dróg 

Powiatowych, 

• Pana radnego, Pana Adama Hume, zapraszam po sesji, abyśmy mogli sobie 

zerknąć na projekt rozbudowy oświetlenia w miejscowości Stara Kolonia                   

i wtedy dokładnie Pan pozna przy jakich działkach, przy jakiej lokalizacji 

zostały zaprojektowane słupy oświetleniowe, 

• Kolejna sprawa zgłoszona tutaj przez Pana radnego Tomasza Przybyła.                

Ja tylko dodam, że będziemy wykorzystywać podczas akcji zimowej dwa 

samochody Ochotniczych Straży Pożarnych, które są w naszej dyspozycji jak 

również były takie dni, były takie tygodnie, że korzystaliśmy z usług jednego                  

z rolników z miejscowości Sieczka, który wykonywał na nasze potrzeby 

odśnieżanie dróg wewnętrznych, gminnych i powiatowych. Jeśli jest taka 

możliwość i taka potrzeba w przypadku Pana tegoż rolnika, na pewno 

wykonamy telefon, czy będzie w stanie być w gotowości, gdy taka potrzeba 

zajdzie, jak najbardziej skorzystamy z takiej propozycji, 
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• co do Biuletynu Informacji Publicznej to w nowej odsłonie został już 

uruchomiony. Natomiast dotychczasowy wykonawca nie wyłączył hostingu                 

i domeny na Biuletynie Informacji Publicznej dotychczas działającej. 

Zwróciliśmy się z wnioskiem do dotychczasowego usługodawcy, aby usunął 

ten Biuletyn Informacji Publicznej, aby nie powodować jakiegoś chaosu 

informacyjnego. Proszę tutaj Pana radnego, Biuletyn w Gminy Aleksandrów             

w nowej odsłonie już funkcjonuje, 

• pytanie dotyczące badań dla Druhów z Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Mamy możliwość wykonania takich badań poprzez badania w Opocznie,                    

w Biurze Medycyny Pracy, w Gabinecie Medycyny Pracy, jak również biorąc 

pod uwagę sugestie ze strony druhów, prezesów chcemy zapewnić również, 

żeby takie badania mogły być wykonane przez druhów w MegaMed, 

• jeśli chodzi o słupy Rożenek-Ciechomin, sprawdzimy na dokumentacji 

projektowej, ale jest Pani pierwszą osobą, która tę kwestię zgłasza. Dlatego 

też na pewno dokonamy oceny. Jeśli chodzi o lokalizację słupów 

oświetleniowych, projektant musi wziąć pod uwagę wszelkie kwestie kolizyjne, 

które znajdują się w ziemi. Mamy tam sprawy dotyczące wodociągu, mamy 

tam również inną infrastrukturę, która jest położona i przy projektowaniu na 

pewno te wszystkie kwestie były wzięte pod uwagę przez Pana projektanta.         

W sytuacjach takich szczególnie drażliwych w miejscowości tutaj Dąbrówka, 

Szarbsko, jak również na wysokości cmentarza w miejscowości Dąbrowa nad 

Czarną była bezpośrednio interwencja ze strony Inspektora Nadzoru w tym 

zakresie, 

Pan Wójt przekazał następujące informacje: 

• w tym tygodniu nasi pracownicy będą jeszcze wykonywać telefony do 

beneficjentów drugiej edycji programu Odnawialnych Źródeł Energii na terenie 

Gminy Aleksandrów. Będziemy doszczegóławiać ich ostateczną wolę udziału 

Chcę Państwu powiedzieć, że rotacja w tym zakresie naprawdę jest bardzo, 

bardzo duża, jeśli chodzi o decyzje podejmowane przez naszych 

mieszkańców. Do końca tego tygodnia podejmiemy ostateczne decyzje 

techniczne i będziemy chcieli najpóźniej 30-31 złożyć wniosek aplikacyjny                    

w tym zakresie, 

• Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi przedłużył wniosek aplikowania o tzw. 

Pomoc Suszową, 

-Pan Daniel Jasion Zasępca Wójta Gminy poinformował: 

• do tej pory przepisy, które weszły w życie zmieniły się. Na tę chwilę termin jest 

wydłużony, Pani Elżbieta, która pomaga osobom te wnioski robić, jak 

najbardziej zaprasza, może pomóc przy złożeniu wniosku o szacowanie 

szkód. Natomiast należy pamiętać o tym, że trzeba mieć ze sobą profil 

zaufany. Często zdarza się tak, że osoby, które przychodzą do Pani Elżbiety, 
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logując się za pośrednictwem banku, Pani Elżbieta tutaj wówczas sugeruje, 

aby ta osoba sama się zalogowała, ona dopiero pomaga to przeprowadzić                   

w dalszym etapie, jak już jest typowo na stronie z działkami, gdzie wpisuje się 

procent przewidywanych strat. Natomiast jeżeli wiadomo, są osoby, które być 

może takiej suszy ubiegnie stwierdziły i nie planują tutaj robienia takiego 

szacowania, można jeszcze przemyśleć sprawę, gdyż sytuacja wygląda tak, 

że to, że ktoś uważa, że nie miał tych strat u siebie w gospodarstwie, może się 

okazać, że niekoniecznie tak samo widzi to system Instytutu Praw Nawożenia 

i Gleboznawstwa ze względu na to, że oni dysponują mapami opadów i na 

podstawie tego to szacowanie jest dokonywane, 

 

- Pani Jolanta Rogozińska-Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy nasza 

gmina zawarła porozumienia z ościennymi gminami Sulejów, Mniszków, Paradyż                  

w sprawie kierowania mieszkańców tych gmin do Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Dąbrówce? 

-Pan Paweł Mamrot-Wójt Gminy odpowiedział, że przygotowywane są stosowne 

uchwały, są przekazane obsłudze prawnej do analizy. Jeżeli tylko obsługa prawna te 

uchwały zatwierdzi, będą przedstawione Państwu na najbliższych sesjach i później 

będzie zawierane porozumienie z tymi gminami, których uczestnicy korzystają też                 

z naszego Środowiskowego Domu Samopomocy. 

 

- Tadeusz Jakóbiak-Sołtys Sołectwa Ostrów prośba o przestawienie  tablicy 

informacyjnej, która jest za mostem, jadąc w kierunku Sulejowa. To jest tablica 

postawiona przez gminę wspólnie z Dorzeczem Pilicy. Tablica po pierwsze stoi                    

w miejscu, gdzie się nie można zatrzymać, żeby cokolwiek przeczytać na niej, a po 

drugie, wyjazd z Ostrowa jest uciążliwy. 

-Pan Paweł Mamrot-Wójt Gminy odpowiedział, że w najbliższym czasie będziemy 

mieli okazję spotkać się w miejscowości Ostrów przy odbiorach technicznych i 

dokładnie sobie omówimy postulowaną lokalizację przez Pana sołtysa dla tej tablicy. 

Jeśli ona ma powodować jakiekolwiek zagrożenie myślę, że jesteśmy w stanie 

zmienić jej lokalizację, jeśli chodzi o postawienie. 

 

-Pani Helena Król-Sołtys Sołectwa Kotuszów prośba dotycząca działki co altanka 

stoi a mianowicie przy drodze przydałoby się troszeczkę ziemi, bo po ulewnym 

deszczu woda się zatrzymuje i stoi oraz prośba o wyrównanie drogi, która prowadzi 

do łąk. 

 

- Pan Paweł Mamrot-Wójt Gminy odpowiedział, że w najbliższym czasie planujemy 
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realizację grantów sołeckich, również grant w miejscowości Kotuszów i na etapie 

realizacji postaramy się również spełnić Państwa oczekiwania co do wyrównania tej 

działki, jak również jej uporządkowania tam z drugiej strony od drogi prowadzącej na 

Wójcin. Co do kwestii remontu dróg nazwijmy takich gruntowych, prowadzących czy 

to do łąk, czy do pól. Państwo sołtysi takie kwestie zgłaszają bezpośrednio do Pana 

Arkadiusza Kowalskiego i myślę, że to jest jak najbardziej właściwe. Dysponujemy 

jeszcze materiałem, który możemy użyć do remontu właśnie takich dróg gruntowych  

i chcemy to realizować. 

 

 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Aleksandrów 

Jolanta Rogozińska o godz. 11:57 tego samego dnia zamknęła obrady LI Sesji 

Rady Gminy Aleksandrów. 

 

Transmisja z obrad LI Sesji Rady Gminy Aleksandrów jest dostępna na stronie: 

https://esesja.tv/transmisja/41878/li-sesja-rady-gminy-aleksandrow-23-pazdziernika-

2023.htm 

 

 

 
 

Przygotowała: Małgorzata Szulc Referent Referatu Organizacyjnego 

Protokół zawiera strony 1-18 

 

 


